
立橋家居保險全面保障您的安樂窩及家居財物，您可以按需要選擇不同保額的計劃，每

年最高保障可高達 1,500,000港元，立即聯絡我們了解詳情及投保。

投保立橋家居保險計劃即享保費折扣1，優惠期至2025年12月31日。

有關保障範圍詳情，請按此。投保熱線︰2884 8888

請參閱背頁有關此優惠的條款及細則。

立橋家居保險
保費折扣

立橋家居保險計劃 A︰家居財物每年最高保障額（港元）: $500,000

建築面積（以平方呎計算） 實用面積（以平方呎計算） 全年保費（港元） 95折後全年保費（港元）

500 或以下 400 或以下 $588 $558.60 

501 - 800 401 - 600 $788 $748.60

801 - 1,050 601 - 800 $988 $938.60 

立橋家居保險計劃 B︰家居財物每年最高保障額（港元）: $1,000,000

建築面積（以平方呎計算） 實用面積（以平方呎計算） 全年保費（港元） 9折後全年保費（港元）

500 或以下 400 或以下 $888 $799.20 

501 - 800 401 - 600 $1,088 $979.20 

801 - 1,050 601 - 800 $1,288 $1,159.20 

1,051 - 1,350 801 - 1,000 $1,488 $1,339.20 

1,351 - 1,600 1,001 - 1,200 $1,688 $1,519.20 

1,601 - 2,000 1,201 - 1,500 $1,888 $1,699.20 

2,001 - 2,500 1,501 - 2,000 $2,388 $2,149.20 

立橋家居保險計劃 C︰家居財物每年最高保障額（港元）: $1,500,000

建築面積（以平方呎計算） 實用面積（以平方呎計算） 全年保費（港元） 85折後全年保費（港元）

1,051 - 1,350 801 - 1,000 $1,888 $1,604.80 

1,351 - 1,600 1,001 - 1,200 $2,088 $1,774.80 

1,601 - 2,000 1,201 - 1,500 $2,288 $1,944.80 

2,001 - 2,500 1,501 - 2,000 $2,888 $2,454.80 

https://www.wli.com.hk/productHomeInsurance.jhtml


優惠條款及細則：

1. 此優惠適用於由即日起至2025 年 12 月31日期間（包括首尾兩天）（「優惠期」）成功投保及簽

發的立橋家居保險計劃保單，即可享有保費折扣。

2. 受限於同時符合此優惠之條款及細則的情況下，此優惠將被視為保單的一部份。保費折扣金額將

會用於扣減指定計劃的保費。客戶只須繳付淨額保費，相等於保費減保費折扣金額，保費折扣金

額為保費乘以保費折扣率。

3. 保費徵費將根據此優惠的淨額保費計算。

4. 立橋保險有限公司（「立橋保險」）保留在不作任何事先通知的情況下暫停或取消此優惠、修改

其條款及細則或修改運用保費折扣方式的權利。

5. 保費折扣金額將調整至最接近之小數點後兩位。有關保費折扣不可轉讓或兌換成現金。

6. 就此優惠有任何爭議，立橋保險擁有最終決定權。

7. 若中、英文版本有歧異，概以英文版本為準。

備註：

此單張只載有一般資料，僅供參考，並不構成任何銷售保單要約或任何立橋保險的產品推廣。您可以

向立橋保險索取保單文件查閱有關此保障的保障範圍、不保事項、詳情及條款。如果保單文件與此單

張內容不符，則以此保單文件為準。此單張旨在香港派發，不能詮釋為在香港以外提供或出售或游

說購買立橋保險的任何產品的要約、招攬及建議。

「立橋保險」、「本公司」或「我們」是指立橋保險有限公司。
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Well Link Home Insurance safeguards your home and household content.  We offer plans 

with different sum insured to meet your needs.  The maximum limit of household contents is 

up to HK$1,500,000 per policy year. Contact us to understand more and apply the plan.

You can enjoy premium discount1 for application of Well Link Home Insurance. Promotion 

period till 31 December 2025.

Please click here for the details of coverage.  Application hotline: 2884 8888

Please read the terms and conditions of the Offer on the next page. 

Well Link Home Insurance

Premium Discount

Well Link Home Insurance Plan A: 

Maximum limit of Household Contents per policy year HK$500,000

Gross Floor Area

(in square feet)

Saleable Floor Area

(in square feet)
Annual Premium (HKD)

Annual Premium after 

5% Discount (HKD)

500 or below 400 or below $588 $558.60 

501 - 800 401 - 600 $788 $748.60

801 - 1,050 601 - 800 $988 $938.60 

Well Link Home Insurance Plan B: 
Maximum limit of Household Contents per policy year HK$1,000,000

Gross Floor Area

(in square feet)

Saleable Floor Area

(in square feet)
Annual Premium (HKD)

Annual Premium after 

10% Discount (HKD)

500 or below 400 or below $888 $799.20 

501 - 800 401 - 600 $1,088 $979.20 

801 - 1,050 601 - 800 $1,288 $1,159.20 

1,051 - 1,350 801 - 1,000 $1,488 $1,339.20 

1,351 - 1,600 1,001 - 1,200 $1,688 $1,519.20 

1,601 - 2,000 1,201 - 1,500 $1,888 $1,699.20 

2,001 - 2,500 1,501 - 2,000 $2,388 $2,149.20 

Well Link Home Insurance Plan C: 
Maximum limit of Household Contents Maximum limit per policy year HK$1,500,000

Gross Floor Area

(in square feet)

Saleable Floor Area

(in square feet)
Annual Premium (HKD)

Annual Premium after 

15% Discount (HKD)

1,051 - 1,350 801 - 1,000 $1,888 $1,604.80 

1,351 - 1,600 1,001 - 1,200 $2,088 $1,774.80 

1,601 - 2,000 1,201 - 1,500 $2,288 $1,944.80 

2,001 - 2,500 1,501 - 2,000 $2,888 $2,454.80 

https://www.wli.com.hk/en/productHomeInsurance.jhtml


Terms and conditions (“The Offer”):

1. The Offer is applicable from now until 31 December 2025 (both days inclusive) ("Promotion 

Period"). Customers can enjoy premium discount upon successfully application of Well Link 

Home Insurance and issued by Well Link Insurance during Promotion Period.

2. Subject to the fulfillment of the terms and conditions hereof, the Offer is considered as part of 

the policy. The premium discount amount will be used in offsetting the premium of the eligible 

plan. Customer only needs to pay the net premium, which will be equal to the premium minus 

the premium discount amount. The premium discount amount will be the premium multiplied by 

the premium discount rate.

3. Premium levy will be calculated based on the net premium under the Offer.

4. Well Link General Insurance Company Limited (“Well Link Insurance”) reserves the right to 

suspend or cancel the Offer, amend the terms and conditions or vary the method of applying the 

premium discount at any time without prior notice.

5. The premium discount amount will be rounded to the nearest two decimal places. The premium 

discount cannot be transferred or redeemed for cash.

6. Should there be any dispute over the Offer, Well Link Insurance’s decision shall be final and 

conclusive.

7. Should there be any discrepancy between the Chinese and the English versions, the English 

version shall prevail. 

Note: The above content in this leaflet contains general information for reference only. It does not 

constitute any offer to sell any policy. For more details, benefit coverage, exclusions and exact terms 

and conditions, please refer to the policy document. If there is any conflict between the policy 

document and this leaflet, the policy document shall prevail. This leaflet is intended to be distributed 

in Hong Kong only and is not and shall not be construed as an offer to sell or solicitation of an offer 

or recommendation to purchase or sale or provision of any products of Well Link Insurance outside 

Hong Kong.

"Well Link Insurance", "the company", or "we" refers to Well Link General Insurance Company 

Limited
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